
POROČILO O MEDNARODNI KONFERENCI NA TEMO JAVNEGA ZDRAVJA NA UNIVERZI 

WARWICK  

Skupaj s kolegi Medicinske fakultete Univerze v Ljubljani sem 2. novembra 2024 udeležila 

mednarodne konference javnega zdravja, ki jo je gostila University of Warwick v Združenem 

kraljestvu. V sklopu dogodka so bile dan prej organizirane tudi delavnice bolj splošnega področja, kjer 

sem se udeležila delavnic na temo interdisciplinarnega raziskovanja, osebnega razvoja in doseganja 

vizij v sklopu kariernih ciljev. Delavnice so bile organizirane v manjših skupinah, tako da je bilo delo 

samo bolj individualno, voditelji delavnic pa so teme podali na zanimiv in razumljiv način.  

Na konferenci so predavali prof. Kevin Fenton, prof. Céire Costelloe in prof. Diane Ashiru-Oredope. 

Profesor Fenton je konferenco otvoril s predavanjem o javnem zdravju in dejavnikih o katerih moramo 

razmišljati, ko govorimo o javnem zdravju. Poudarek je bil na podnebnih spremembah, rasni in spolni 

diskriminaciji in zdravstvenimi neenakostmi. Predavanje profesorice Costelloe je bilo nadvse 

zanimivo, predstavila nam je nekaj raziskav, ki so jih v zadnjih letih izvedli v Združenem Kraljestvu. 

Zares je navdihujoče, kako velike in dobro izpeljane študije lahko pripeljejo do velikih pozitivnih 

sprememb v javnem zdravju. Govorila je namreč o študiji, kjer so v zdravstveni sistem v Veliki 

Britaniji uvedli nekakšen presejalni algoritem za zgodnejše odkrivanje sepse, s katero so po podatkih 

raziskave pojav sepse zmanjšali za več kot 20%. Zadnje predavanje pa je govorilo o problemih 

antibiotične rezistence in kaj se na tem področju da narediti. Predavanje je bilo pregledno in obsežno, 

profesorica Ashiru-Oredope je na koncu odgovorila tudi na mnoga vprašanja publike.  

Kot zaključek bi dodala še to, da me je presenetilo, da v Združenem Kraljestvu za opravljanje dela v 

javnem zdravstvu zaposleni tam ne potrebujejo končane medicinske fakultete, vendar je za to zadosten 

enoletni magistrski študij javnega zdravja. Temu primerno se mi je nivo zahtevnosti samih predavanj 

zdel malo nižji, kot sem pričakovala. 

Sama konferenca mi je omogočila, da sem spoznala tudi kolege drugih univerz in pogovor s 

strokovnjaki na področju javnega zdravja, za kar sem zelo hvaležna. Poglobila sem tudi znanje o 

javnem zdravju na mednarodni ravni in se seznanila z novejšimi pogledi in pristopi, ki jih uporabljajo 

v tujini. 

 


